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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 14/11 2022 kl. 16.30– 19.00 
Sted: Nymarken Skole og Børnehus 
 
Afbud: Amanda deltog fra kl. 17.15 
Fraværende: Czaba,  
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

16.30 1.  Valgmøde og fremlæggelse af årsberetning 
 
Følgende blev valgt: 
Tina Lundsgaard Pedersen (mor til Marie-Johanne 6.A) 
Suppleant: Janne Kjær Lund (Viggo 3 år Børnehaven). 
 
I forlængelse af fremlæggelse af årsberetning. Blev 
der stillet spørgsmål til, hvordan bestyrelsen forholder 
sig til afvikling af lejrskoler. Bestyrelsen redegjorde 
for, hvilke muligheder der er for i det nuværende 
setup at komme på overnatningsture og hvilke 
muligheder, der f.eks. er i forhold til transport til og 
fra ture. 
 
I forhold til beretningens afsnit om ”Arbejdet med 
budget” var der ønske om, at den del, der vedrører 
lejrskoler præciseres. 
 
I forlængelse af beretningen ønskede bestyrelsen at 
sætte ”Lejrskole” på dagsorden ved næste møde. 

17.00-
17.05 

2.  Godkendelse af referat og dagsorden 
 
Godkendt med tilføjelse af et dagsordenspunkt: 
”Materiale brugt i undervising” under punktet 
”Forældre”. 
 
 

17.05-
17.35 
 

3.  Konstituering af bestyrelsen herunder valg af 
formand. 
 
Fælles bestyrelsen konstituerede sig på det 
efterfølgende møde – dette bestyrelsesmøde. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4 Som formand blev valgt:  Gert Dehn Sørensen 
Som næstformand blev valgt: Tina Lundsgaard 
Pedersen 
 

17.35- 
18.05 

4.  Frokostordningen (O) 
Orientering om afstemningsresultat og det videre 
forløb. 
 
Anette orienterede om proces for valg og valgets 

resultat. 

 

Der var flertal for et nej til frokostordningen. Det 

betyder, at der ikke oprettes en frokostning for børnene 

i børnehaven ved denne afstemning. 

18.05-
18.15 

5.  Årsberetning (D) 
På augustmødet blev følgende beslutttet: 
 
”På augustmødet blev det besluttet at årsberetningen 
lægges på AULA. 
Årsberetning offentliggøres på hjemmeside 
Årsberetningsmøde mandag den 14. november. 
Fremlægges op til næste møde.” 
 
Årsberetning har været rundsendt til kommentering 
og er herefter blevet tilrettet. Årsberetning blev lagt 
på Aula i forrige uge, hvor også årsberetningsmødet 
blev annonceret.  
 
Årsberetning blev aflagt se punkt 1 i dagsorden. 
 

18.15- 
18.25 

6.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7.  

Status på Nymarken Skole og Børnehus 

• Ledelsen 
Økonomi og tildelingsmodel 

• Børnehaven  

o Børnetal til den kommende børnehaveklasse: Pt 

viser tallene, at der er ca. 24 distriktsbørn. 

Herudover er der 3 børn, der søger skolen. 

Styrelsesvedtægten siger pt. optag op til 24 – 

herefter gives plads i forhold til gældende kriterier 

beskrevet i kommunens Styrelsesvedtægt. 

o Paragraf 4 børn (ansættelse) 

Der er i alt søgt støtte til 5 §4 børn. Det betyder, at 

der i den forbindelse er ansat ekstra personale til 

varetagelse af den ekstra støtte. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4 Anette/Berit fortalte, at ansættelserne har gjort en 

positiv forskel i forhold til de pædagogiske 

muligheder. 
o Forældremøde: 

Der blev orienteret om overgangsarbejde, sprog og 

introduktionen af arbejdet med kernefortællingen. 

På mødet blev det også drøftet, hvordan man kan 

styrke forældresamarbejdet med ”nye” forældre. 

o Kalenda 

Nyt digitalt redskab. Det gør det bl.a. muligt at 

arbejde videre med årsnorm. Tages i brug snarest. 

o Kernefortælling 

Der er fra centralt hold laves en grafisk 

kernefortælling om, hvad der skal kendetegne det 

gode børneliv. 

Der vil blive arbejdet videre med kernefortællingen 

i Nymarken. Der vil senere komme et oplæg om 

dette arbejde i bestyrelsen. 

o Besøg i dagpleje 

Tilsynet og ledelsen af dagpleje forankres 

fremadrettet hos de daglige ledere for 

børnehusene i Nymarken og Marslev. 

o For sent afhentede børn. 

Opleves af flere dagplejere 

 
 

• SFO 
o Høstfest 

Årets høstfest blev afholdt fredagen inden 
efterårsferien. Her var både optrædener og 
hyggeligt samvær mellem forældre og ansatte. 
Her bidrog børnehaven også med flotte 
malerier af høsttemaet. Billederne er sat op 
overfor multirummet på indskolingsgangen 

o Arbejdet i værksteder 
 

• Forældre 
Punkter til kommende møde 

       Materiale brugt i undervisning  
              Klassekasse – princip 

 
 

 

• Bestyrelsen 
Intet at berette 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/4  
 

• Kommunen 
Intet at berette 

 

• Elevrådet 
Deltog ikke i mødet 
 

 8.  Evt.  
 

18.30 9.  Fælles mødedel 
1) Orientering fra Nymarken og Marslev 

Ny Børne- og Ungepolitik. Høringsfrist er 
torsdag den 17/11-22. 
Begge bestyrelser opfordrede til at 
udskyde høringsfristen såfremt, der ønskes 
inddragelse af bestyrelserne. Signalet fra 
bestyrelserne er, at den korte frist ikke gør 
det muligt at udarbejde et ordentlig 
høringssvar.  
Den korte høringsfrist virker ikke seriøs i 
forhold til det store arbejde, der er lavet i 
forhold til tilblivelsen af den nye politik. 

 
 

2) Samarbejde med Lokalråd 
a. Lokalt møde 
b. Fællesmøde 

 
                     Der afholdes møde mellem formænd og            
                     repræsentanter fra lokalråd. På mødet    
                     drøftes fremadrettet samarbejde. 
 

 
3) Ferieplan – forvaltningens forslag. 

Der var ikke nogen bemærkninger til 
ferieplanen. Den blev taget til efterretning. 
 

4) Evt. 

 
 
 


